
 

 

2e termijn PvdA 

 

Geachte aanwezigen, beste mensen. 

 

De PvdA heeft aandachtig geluisterd naar de algemene beschouwingen van de andere fractie en de 

reactie van het college. 

 

Voorzitter U vraagt in Uw reactie op de eerste termijn om het vraagstuk van de Beeselse lijst waarin 

zij om een kader vraagt voor burgerinitiatieven, vanuit een ander hoek te bekijken. U geeft aan dat 

het tenslotte maar de vraag is hoe je naar iets kijkt. 

U hebt een punt in hoeverre het uitmaakt om projecten uit te voeren en een succes te laten zijn met 

of zonder kaders. U hebt het over maatwerk toepassen. Verder stelt U dat we ons bewust moeten 

zijn van de rol die we kunnen spelen. 

U geeft aan voorzitter dat we het proces naar de toekomstvisie Blij in Beesel gedaan hebben om een 

beweging op gang te krijgen om met elkaar na te denken over waar worden we Blij van in Beesel. 

Wat de PvdA betreft begint het daar…….  

Dat heeft met perceptie te maken. Als een groep mensen met dezelfde idealen, werk wil maken van 

de ideeën die ze hebben. Ze zich vervolgens organiseren en deelnemen aan verkiezingen en als 

resultaat van die verkiezingen verantwoordelijkheid krijgen in lokaal bestuur…. 

Dan zou het zomaar kunnen dat deze mensen blij worden van het verwezenlijken van hun idealen. 

Of dat uiteindelijk lukt ligt altijd aan het al of niet bereiken van een meerderheidsstandpunt. 

De PvdA is zich bewust van haar positie, dat neemt niet weg dat we altijd vanuit onze idealen en 

ideeën blijven denken en handelen. Een principiële opstelling proberen we zoveel als mogelijk te 

vermijden en willen ons laten lijden door voortschrijdend inzicht.  

Voorzitter de PvdA erkent dat er keihard gewerkt wordt in deze gemeente en er steeds meer 

initiatieven bloeien. De PvdA vind het echter belangrijk dat er doorgepakt moet worden op een 

aantal programma’s om ervoor te zorgen dat we in de toekomst nog steeds de gemeente zijn waar 

het goed wonen werken en toeven is. 

We geven aan dat het invoeren van de omgevingswet een majeure operatie is. De PvdA denkt dat dit 

in het niet valt bij het project om in 2030 energieneutraal te zijn als gemeente.  

 

Voorzitter U bent ingegaan op onze opmerkingen over de financiën en de ambitie. De PvdA en U 

hebben daarbij gezegd wat we wilden zeggen en wat ons betreft laten we het daarbij. 

Alhoewel……. Voorzitter voor de raadsvergadering in December staat de 2e berap geagendeerd. 

Wellicht kunt U een tipje van de sluier oplichten? 

 

Voorzitter ik ga kort in op enkele zaken die in de eerste termijn onder de aandacht zijn gebracht. 

 

Het CDA vraagt hoe de overige fracties denken om het updaten van de burgerzaal , commissie en 

bespreekkamers kaderstellend te behandelen ondanks dat het binnen het programma 

bedrijfsvoering hoort. We onderschrijven dat de vergaderruimten zo ingericht kunnen worden dat ze 

ook veel meer, voor initiatieven van de gemeenschap gebruikt kunnen worden. We delen het 

standpunt van het CDA in deze. 

 



 

 

Woningbouwprogramma. 

Belangrijk punt voor de PvdA is de realiseerbaarheid van contingenten. Met andere woorden zijn we 

in staat om te bouwen wat er nog gebouwd mag en kan worden de PvdA vind daarbij duurzaamheid 

een van de uitgangspunten bij het realiseren van het woningbouwprogramma. De PvdA roept het 

college op om duurzaamheid en 0 op de meter woningen als uitgangspunt op te nemen als de 

woonvisie wordt geactualiseerd. levensloopbestendig bouwen is wat de PvdA betreft ook een vorm 

van duurzaamheid. Wij zijn erg benieuwd of de overige fracties ook dit uitgangspunt delen! 

 

Winkelleegstand. 

Uit de reactie van de portefeuille houder wordt de PvdA niet duidelijk op welke termijn er concrete 

acties worden genomen. Vooral in de dorpskern van Reuver is de aantrekkelijkheid essentieel: ook 

uit oogpunt van recreatie, toerisme en leefbaarheid. Leegstand en verloedering dient absoluut te 

worden tegengegaan. Het voorstel van het CDA om een leegstandsverordening(voor dit gebied) in te 

voeren ziet de PvdA als een oplossing voor het probleem en gaat mee met dit voorstel. 

 

Bibliotheek 

De portefeuille houder maakt in zijn reactie namens het college het punt dat we op dit moment bezig 

zijn om een netwerksamenwerking en de aanpak van laaggeletterdheid plus vorm te geven. de 

portefeuille houder geeft aan dat we op deze manier het optionele product taalhuis vorm geven. 

De PvdA is blij dat te horen. De PvdA vind dat dit zo opgenomen kan worden in de begroting. Wat de 

PvdA betreft sluit dit dan aan bij onze inbreng in de 1ste termijn mbt de bibliotheek. Hiervoor hebben 

we een amendement voorbereid dat we graag willen inbrengen. 

 

Recreatie en toerisme. 

Juist nu het economisch goed gaat kunnen we niet afwachten. Kleinschalige accommodaties en 

voorzieningen in onze gemeente moeten op niveau zijn en blijven en mogen waar mogelijk worden 

uitgebreid. Project Drakenrijk mag wat dat betreft naar een veel hogere versnelling. 

Hoe houd je dit programma fit en vitaal. Concretiseren van initiatieven door het college en acties 

uitzetten met name naar Midden Limburg!  

Voorzitter we zijn blij om te horen dat 502 bungalows in de Lommerbergen worden opgeknapt. De 

PvdA dringt er op aan om duurzaamheid en nul-op-de-meter bij dit project onder de aandacht te 

brengen gezien de gemeentelijke doelstelling om in 2030 energieneutraal te willen zijn.  

Verder geeft de portefeuillehouder aan dat hij het opmerkelijk vind jaarlijks budget ter beschikking te 

stellen om initiatieven te nemen. De portefeuillehouder geeft aan dat uit het rekenkameronderzoek 

blijkt dat potjes zoveel als mogelijk vermeden dient te worden, dit sterk aangejaagd door de PvdA. 

Voorzitter, de portefeuillehouder heeft hier een punt. Wat de PvdA bedoelde was om jaarlijks een 

actiepunten in de planning op te nemen. De PvdA gaat ervan uit dat kosten met zich meebrengt. 

Voorzitter, laten we er geen “potje”van maken. De PvdA roept het college nogmaals op om vooral 

focus te houden op Midden-Limburg voor de uitvoering van dit programma en dit te concretiseren. 

 

 

 

 

 



 

 

Voorzitter, voor het onderwerp duurzaamheid geef ik graag het woord aan Bert Holman. 

 

Duurzaamheid. 

De PvdA is wat teleurgesteld door de reactie van de wethouder: We nemen de circulaire economie 

wel mee in de toekomstige beleidsnota. 

Wij praten over een basiswaarde die uitgangspunt hoort te zijn bij al ons beleid ! 

Gelukkig gaat het college hier niet helemaal aan voorbij, maar het beleid spat er niet echt van af…. 

Wij hebben een motie opgesteld om bij de Raad te peilen of deze basis voor de toekomst van Beesel 

en ons nageslacht  breed gedeeld wordt. 

 

Verder spraken wij over motiveren van burgers om te komen tot meer aandacht voor afvalscheiding 

en terugwinning. In dat kader hebben wij een motie opgesteld om het groen-  en fruitafval 

eenvoudig uit het restafval te houden, waarbij zelfs het vervuiler betaalt principe totaal niet wordt 

aangetast , en wij op zeer korte termijn als gemeente kunnen scoren! 

 

 

 

 

Namens de fractie van de PvdA 

 

Annie van der Velden 

Bert Holman 

Jan Burggraaf 

Cons Boonen 

Michele Urru 

 


